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روزنامه

وزیر رفاه خبر داد:

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از بررسی تأمین منابع برای پرداخت کالابرگ به سه دهک درآمدی 
خبر داد.

به گزارش ایسنا، احمد می دری در این باره اظهار کرد: از محل منابعی که برای دو مرحله اختصاص یافته 
است، حدود ۱۲ همت باقی مانده؛ در دولت مطرح شد که این ۱۲ همت را به سه دهک درآمدی پرداخت 
کنیم. وی ادامه داد: رئیس جمهور نیز دستور بررسی منابع را داده است تا امکان پرداخت به تعداد بیشتری 

از مشمولان و به صورت مستمر صورت گیرد.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

در  ناترازی ها  بروز  درباره  دوازدهم  و  یازدهم  دولت های  اول  معاون 
سال  در  یارانه ها  هدفمندی  قانون  اجرای  با  آن  ارتباط  و  انرژی  بخش 
۸۹ و تصویب طرح تثبیت قیمت ها در مجلس هفتم گفت: شرکت های 
 برق و انرژی را به عنوان مرغ تخم طلای کشور، به پای این دو طرح 

کشتیم.
اسحاق جهانگیری که چندی پیش مهمان خبرگزاری جمهوری اسلامی 
خبرنگار گروه  با  گو  و  در گفت  خبر  اتاق  از  بازدید  حاشیه  در  بود، 
به  دلیل  به  اخیر  های  ناترازی  شده  گفته  اینکه  درباره  ایرنا  اقتصادی 
کم کاری گذشتگان در زمینه سرمایه گذاری در بخش انرژی روی داده 
است، اظهار داشت: کم کاری را قبول ندارم؛ البته بخاطر تحریم مقداری 

سرمایه گذاری در این بخش کم شد.
بسیاری  منابع  نیروگاه  و  پالایشگاه  گاز،  بخش  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
برای سرمایه گذاری نیاز دارد، افزود: به یاد دارم که بعد از جنگ در 
نخستین لایحه بودجه ای که دولت وقت به مجلس در سال ۶۸ ارائه کرد، 
با هرگونه سرمایه گذاری و ورود هر منابع خارجی مخالفت می کرد، غیر 
از اینکه پذیرفته بود برای سرمایه گذاری در نیروگاه ها مجلس اجازه دهد 

یک میلیارد دلار منابع خارجی جذب شود.
این نماینده ادوار مجلس ادامه داد: در آن دوره مجلس، نمایندگان از این 
فرصت استفاده کردند و برای نخستین بار اجازه جذب منابع خارجی را 
دادند که در برنامه اول توسعه، ۲۰ میلیارد دلار از منابع خارجی استفاده 

شد.
ماجرای دلخوری چیت چیان چه بود؟

جهانگیری با بیان اینکه بخش نیرو در جذب سرمایه طی سال های گذشته 
عقب مانده است، تصریح کرد: ظلم بزرگ به این بخش در مرحله نخست 
مرحله  در  سپس  و  شد  بود،  قیمت ها  تثبیت  طرح  تصویب  همان  که 

پرداخت یارانه ها در سال ۸۹ نیز ظلم دوم صورت گرفت.
معاون اول دولت های یازدهم و دوازدهم ادامه داد: از آن زمان همه منابع 
شرکت های انرژی به اسم یارانه برداشت می شد تا بین مردم توزیع شود.
ما، سه هزار و  به  یادآور شد: در سال ۹۲ و تحویل دولت  جهانگیری 
۳۰۰ میلیارد تومان از شرکت های برق پول برداشت می کردند تا یارانه 

بین مردم توزیع کنند.
معاون اول دولت های یازدهم و دوازدهم تصریح کرد: آقای چیت چیان 
وزیر نیرو دولت یازدهم تقریباً همه جلسات دولت را با بداخلاقی ترک 
از  ولی  بچرخانم،  را  نیروگاه هایم  ندارم  پول  »من  می گفت  و  می کرد 
یازدهم  دولت  البته  می شود.«  برداشت  پول  یارانه ها  برای  من  حساب 
سه هزار همت را برگرداند، یعنی ما وقتی بنزین را گران کردیم، مبلغ 

یارانه ها را از آن محل تأمین کردیم.
اتفاقی بدتر از توانیر برای شرکت پالایش و پخش

جهانگیری با اشاره به اینکه بدتر از موضوع توانیر در شرکت پالایش و 
پخش این اتفاق رخ داد و تقریباً همه منابع گاز و منابع پالایش و پخش 
»مرغ های  ما  که  تعبیر  این  گفت:  یافت،  اختصاص  یارانه ها  توزیع  به 
تخم طلاهایمان را کشتیم« تعبیر واقعی راجع به همین شرکت های برق 
و انرژی بود؛ همین شرکت های انرژی، مرغ تخم طلای ایران هستند و 
برای اینکه فکر می کنیم باید خیلی از این شرکت ها استفاده کنیم، داریم 

مرغ هایمان را می کشیم. 
چند راهکار برای کاهش ناترازی انرژی

سرمایه  اینکه  داشت:  اظهار  دوازدهم  و  یازدهم  دولت های  اول  معاون 
گذاری در این بخش نشده، حرفی درست است؛ اما در عین حال برای 
آن دهها راهکار وجود دارد؛ بطور مثال از سال ۹۸ قیمت بنزین تغییری 
نکرده یا قرار بوده بهینه سازی مصرف انرژی انجام شود، زیرا بسیاری از 
بخاری و دستگاه هایی که مردم در خانه هایشان استفاده می کنند، دو تا 
سه برابر بیشتر از استاندارد گاز مصرف می کند یا اینکه خودرویی که 

باید پنج لیتر بنزین مصرف کند ۱۰ لیتر مصرف دارد.
ما خودمان  می خورند که  را  وسایلی  مردم چوب  وی خاطرنشان کرد: 
تولید و به آنها فروختیم که انرژی زیادی مصرف می کند، بعد به خود 

مردم می گوییم شما زیاد انرژی مصرف می کنید.
معاون اول دولت های یازدهم و دوازدهم تصریح کرد: باید در مرحله اول 
بعد در روش های  بهینه سازی و روش های غیرقیمتی تمرکز داشت و 
قیمتی؛ در مرحله سوم نیز بر روی منابع خارجی متمرکز بود. حداقل ۳۰۰ 
میلیارد دلار طرح آماده در گاز، نفت و نیرو وجود دارد، یعنی طرح هایی 
بودند که وقتی در شورای انرژی بودم، تصویب شده و حالا که چهار 
سال از آن می گذرد، این طرح ها آماده بوده و باید منابع داخلی و خارجی 

در آنها سرمایه گذاری کنند.
تلفات برق در انتقال شبکه و نیروگاه ها بسیار زیاد است

انرژی  و  برق  حوزه  در  امروز  های  ناترازی  به  اشاره  با  جهانگیری 
نیروگاه ها  و  شبکه  انتقال  در  برق  تلفات  متاسفانه  کرد:  خاطرنشان 
از  بیشتر  بسیار  شود،  پرداخته  موضوع  این  به  اگر  و  است  زیاد  بسیار 
با  می توانیم  هستیم،  انرژی  تولید  در  گذاری  سرمایه  دنبال  به  اینکه 
جلوگیری  نیروگاه ها  در  برق  زیاد  بسیار  اتلاف  از  شبکه  سازی  بهینه 
برطرف تاحدودی  را  کشور  نیاز  و  ناترازی  مشکل  و   کرده 

کنیم.
اقتصاد مقاومتی تاب آوری کشور در مقابل تحریم ها را افزایش داد

اقتصاد  قرارگاه  ایجاد  و  یازدهم و دوازدهم  وی درباره عملکرد دولت 
مقاومتی در این دولت ها اظهار داشت: در اواخر سال ۹۲ موضوع اقتصاد 
مقاومتی از سوی رهبر معظم انقلاب ابلاغ و برای آن برنامه ریزی وسیعی 
نیز  جلسه ای  بودند،  حساس  موضوع  این  روی  نیز  ایشان  و  شد  انجام 
تشکیل دادند که در آن سران سه قوه حضور نداشتند، بلکه تعداد زیادی 
از مدیران دعوت شدند و سخنان مفصلی درباره اهداف اقتصادی مقاومتی 

داشتند.
مقاومتی،  اقتصاد  روی  آنکه  دلیل  به  کرد:  خاطرنشان  جهانگیری 
 ۲۴ با  مختلف  گرایش های  با  اقتصاددان ها  همه  بود،  شده  ایجاد  اجماع 
و  می دانستم  کشور  برای  فرصتی  را  آن  من  و  بودند  موافق  آن  بند 
استفاده  فرصت  این  از  می توانم  چه  هر  تا  گذاشتم  وقت  آن  برای   لذا 

کنم.
وی با بیان اینکه شخصاً به صورت هفتگی یا دو هفته یکبار در جلسات 
ثابت قرارگاه اقتصاد مقاومتی شرکت می کردم، ادامه داد: متاسفانه نه در 
دولت شهید رئیسی این جلسات تشکیل شد نه در دولت آقای پزشکیان، 

ولی ما متهم به این بودیم که در این زمینه وقت نمی گذاشتیم.
معاون اول دولت های یازدهم و دوازدهم با بیان اینکه چند موضوع در 
دستور کار ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی قرار گرفته بود، اظهار داشت: 
یکی این بود که اتکا به نفت کم شود، البته این حرفی کلی است و همه 
به همین  نبود،  اتفاق رخ دهد مشخص  این  اینکه چگونه  ولی  می زنند، 
دلیل کارگروهی ایجاد شد که رئیس آن رئیس سازمان برنامه و بودجه 
و مجموعه ای از دستگاه ها بود تا پیشنهادات مشخص در این زمینه را از 

دستگاه ها جمع آوری کند.
وی تصریح کرد: یا اینکه در زمینه خصوصی سازی و واگذاری ها، معیار 
مردمی سازی بود به همین دلیل ستادی درباره این موضوع ایجاد شد و 
آقای طیب نیا وزیر اقتصاد، رئیس آن ستاد شد تا راهکارهای انجام این 

کار کاملًا مشخص شود.
یک  که  رسیدیم  نتیجه  این  به  مقطعی  از  بعد  اینکه  بیان  با  جهانگیری 
روی  اول  مرحله  در  اگر  تحریم ها،  اساس  بر  که  هست  طرح ها  سری 
آنها تمرکز نداشته باشیم و آنها را به حرکت در نیاوریم ممکن است، 
ادامه داد: در آن زمان ۵۰  اقتصاد در تحریم شکست بخورد،  استقامت 
اقتصاد مقاومتی تصویب شد که اولویت  طرح مهم به عنوان طرح های 

اول کشور بود.
وی با بیان اینکه یکی از طرح هایی که با اقتصاد مقاومتی به ثمر نشست، 
گفتیم  ما  داشت:  اظهار  و  بود  فارس  خلیج  ستاره  پتروشیمی  راه اندازی 
اولویت  باید  کند،  دریافت  تسهیلات  بانک  از  می خواهد  هرکسی  که 
بانک برای ارائه تسهیلات به طرح هایی باشد که بتواند مسایلی که ستاد 
اقتصاد مقاومتی آن را احصا کرده بود را در اولویت قرار دهد از جمله 
این موارد که خودم هر هفته در جریان آن قرار می گرفتم، پروژه ستاره 
دو  کشور  بنزین  تولید  ظرفیت  تقریباً  آن  راه اندازی  با  زیرا  بود  خلیج 
برابر شد و کشور را در سال ۹۹ به یکی از صادرکننده های مهم بنزین 

در دنیا تبدیل کرد.

جهانگیری: 

پاسخ قاطع فرمانده کل ارتش 
به لفاظی های رژیم صهیونیستی

پاسخ  در  ارتش  کل  فرمانده 
رژیم  مقامات  لفاظی های  به 
برای  آنها  اگر  گفت:  صهیونیستی 
دریافت وعده صادق دیگری عجله 
آوردن ضربه  فرود  برای  ما  دارند، 
طلب  و  آماده ایم  کاملًا  مقتضی، 

قبلی مان را هم نقد خواهیم کرد.
امیر  ارتش،  از  ایرنا  گزارش  به 
موسوی  عبدالرحیم  سید  سرلشکر 
از  رونمایی  مراسم  حاشیه  در 
دایره المعارف ۸ جلدی دفاع مقدس 
خبرنگاران  در جمع  با حضور  آجا 
در پاسخ به سوالی درباره لفاظی های 
اظهار  صهیونیستی  رژیم  مقامات 
از  حقیرتر  صهیونی  رژیم  کرد: 
رساندن  آسیب  توان  که  است  آن 
باشد،  داشته  را  ایران  عظمت  به 
جمهوری  قدرت  که  درحالی 
اسلامی ایران می تواند او و حامیانش 
را با چالش های فوق العاده ای روبرو 

کند.
اینکه  بیان  با  موسوی  سرلشکر 
را  این  رژیم،  آن  عاقل  آدم های 
این  تحمل  ظرفیت  که  می فهمند 
چون  گفت:  ندارند،  را  چالش ها 
نابخرد  و  کودک کش  جانیان  فعلًا 

هر  می کنند،  حکومت  آنجا  در 
خطایی محتمل است. اگر آنها برای 
دریافت وعده صادق دیگری عجله 
آوردن ضربه  فرود  برای  ما  دارند، 
طلب  و  آماده ایم  کاملًا  مقتضی، 

قبلی مان را هم نقد خواهیم کرد.
جلدی   ۸ المعارف  دایره  این   
و  آثار  حفظ  سازمان  همت  به 
و  مقدس  دفاع  ارزش های  نشر 
اسلامی  جمهوری  ارتش  مقاومت 
محققان،  از  جمعی  همکاری  با  و 
حوزه  پیشکسوتان  و  پژوهشگران 
تدوین  و  تهیه  ارتش  مقدس  دفاع 

شده است.
همچنین در جریان این مراسم علاوه 
درباره  پویانمایی  یک  نمایش  بر  
شهید سرلشکر مسعود منفرد نیاکی، 
از خانواده این شهید والامقام تجلیل 

و قدردانی شد.

 معاون اول رئیس جمهور: 

در دولت چهاردهم هیچ پروژه ای بدون 
بررسی های دقیق تصویب نخواهد شد

بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
نظم  اقتصادی  طرح های  اگر  اینکه 
مشکل  با  باشند  نداشته  انضباط  و 
در  کرد:  تأکید  می شویم،  روبرو 
دولت چهاردهم هیچ پروژه ای بدون 
نیاز  و  اقتصادی  دقیق  بررسی های 

کشور تصویب نخواهد شد.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
شورای  جلسه  در  عارف  محمدرضا 
اقتصاد با اشاره به طرح های اقتصادی 
تصویب  مختلف  دولت های  در  که 
برخی  متاسفانه  گفت:  است،  شده 
دوره های  در  بزرگ  پروژه های  از 
محدودیت  به  توجه  بدون  مختلف 
گرفتن  نظر  در  بدون  و  منابع 
شد  تصویب  اقتصادی  اولویت های 
می طلبد  را  زیادی  منابع  امروز  که 
هیچ طرحی  دولت چهاردهم  در  اما 
اقتصادی،  دقیق  بررسی های  بدون 
طرح  بازده  و  آن  به  کشور  نیاز 
انضباط  نظم و  نخواهد شد،  تصویب 
جدیت  با  باید  منابع  هزینه کرد  در 

پیگیری شود.
در این جلسه که در دفتر معاون اول 
ابتدا  در  شد،  برگزار  رئیس جمهور 
درخواست وزارت نفت درخصوص 
میدان  بهره برداری  و  »توسعه  طرح 

نفتی چنگوله« در استان ایلام مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت.

وزیر  درخواست،   این  طرح  از  بعد 
این  با  مرتبط  کارشناسان  و  نفت 
چنگوله،  نفتی  میدان  درباره  حوزه، 
استخراج  میزان  نفتی،  ذخایر  میزان 
سرمایه گذاری  و  نفت  روزانه 
طرح،  این  اجرای  جهت  نیاز  مورد 
توضیحات کارشناسانه و کاملی بیان 
کردند و پس از آن، موضوع مورد 

بحث قرار گرفت و تصویب شد.
درخواست  جلسه  این  در  همچنین 
اصلاح  درخصوص  نیرو  وزات 
موضوع  اقتصاد  شورای  مصوبه 
برق آبی  نیروگاه های  »احداث 
کار  دستور  دومین  کوچک« 
بعد  که  بود  اقتصاد  شورای  جلسه 
و  نیرو  وزیر  توضیحات  استماع  از 
این حوزه،   کارشناسان  گزارش های 
درباره این نیز بعد از بحث و بررسی، 

تصمیم گیری شد.

شهردار منطقه هفت شیراز از افزایش ۱۰ درصدی بودجه عمرانی نسبت 
به سال گذشته خبر داد و گفت: بودجه سال گذشته ۶۵۰ میلیارد تومان 
از  بسیاری  است و  داشته  افزایش  تومان  میلیارد  به ۷۲۰  امسال  و  بوده 

پروژه های عمرانی در محلات کم برخوردار اجرا شده اند.
وضعیت  بر  تأکید  با  امینی  علی  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 

مطلوب سرانه خدمات اساسی در جمع خبرنگاران گفت: سرانه فضای سبز 
در منطقه هفت در حال حاضر حدود ۱۰ مترمربع است و هدف گذاری 

صورت گرفته، دستیابی به استاندارد ۱۵ مترمربع می باشد.
برای توسعه فضای سبز  نقشه ای جامع  اساس،  بر همین  وی اضافه کرد: 

منطقه تدوین شده که مسیر تحقق این هدف را مشخص می کند.
آبی،  منابع  محدودیت های  بر  تاکید  با  شیراز  هفت  منطقه  شهردار 
سبز  فضای  توسعه  در  تعیین کننده  نقشی  آب  مدیریت  کرد:  خاطرنشان 

در سراسر جهان دارد.
امینی افزود: برای دستیابی به پایداری، حرکت به سمت آبیاری هوشمند 
مانند میدان فرصت  امری ضروری است همچنین، مناطقی  و کم مصرف 
شیرازی و ورودی های جنوبی شهر، به عنوان نمادهای کیفیت بالا در منظر 
شهری معرفی شده اند و برنامه هایی برای توسعه و گسترش آن ها در دستور 

کار قرار دارد.
حوزه  در  سرمایه گذاری  ظرفیت های  به  اشاره  با  هفت  منطقه  شهردار 
اکنون  و  شده  آغاز  صفر  از  روند  این  داشت:  اظهار  نو  انرژی های 
نیروگاه  در  تومانی  میلیارد   ۲۰۰ حدود  سرمایه گذاری  برای  برنامه ریزی 

خورشیدی صورت گرفته است.
وی خاطرنشان کرد: میزان تولید انرژی در هر هکتار براساس مطالعات و 
فناوری های روز تعیین می شود همچنین، ۱۵ درصد از بودجه منطقه تحقق 

یافته و درآمد با افزایش قابل توجه همراه بود .
شهردار منطقه هفت شیراز از افزایش ۱۰ درصدی بودجه عمرانی نسبت به 
سال گذشته خبر داد و گفت: بودجه سال گذشته ۶۵۰ میلیارد تومان بوده 
و امسال به ۷۲۰ میلیارد تومان افزایش داشته است و بسیاری از پروژه های 

عمرانی در محلات کم برخوردار اجرا می شوند.
امینی همچنین ادامه داد: بخش عمده این اعتبار برای تکمیل پروژه های 

نیمه تمام اختصاص یافته تا در سال جاری به بهره برداری برسند.
 وی از جمله پروژه های آماده تحویل در سال جاری را پارک حاشیه خلیج 

فارس عنوان کرد و گفت: این پروژه ۹۵ درصدی پیشرفت دارد.
شهردار منطقه هفت شیراز بیان داشت: این پروژه ها در حوزه های عمرانی، 
اجرا و  بهداشت و درمان  فرهنگی، مذهبی، شهرسازی، سرمایه گذاری و 

برخی از آنها در هفته دولت افتتاح خواهند شد.
امینی ادامه داد: از سال گذشته تاکنون، ۲۵۵ هزار مترمربع از معابر این 
و  مهرگان  اتحاد،  بلوار  سهل آباد،  شیرازی،  فرصت  بلوار  جمله  از  منطقه 

از محوطه  مترمربع  ترکان، آسفالت شده و همچنین شهرداری ۱۶ هزار 
مدارس سطح منطقه را نیز آسفالت کرده است.

شهردار منطقه با تاکید بر ظرفیت بالای منطقه هفت در حوزه ورزش اعلام 
کرد: با تمام توان در حال احداث سالن های ورزشی در این منطقه هستیم.
منطقه  پروژه های شاخص  از  یکی  را  سلحشوران  ورزشی  مجموعه  امینی 
والیبال،  بسکتبال  تنیس،  زمین های  شامل  مجموعه  این  گفت:  و  دانست 
تیراندازی و سایر زیرساخت های ضروری از جمله سرویس های بهداشتی، 

فضای سبز و مسیرهای دسترسی عمومی است.
وی ادامه داد: فاز نخست مجموعه بیش از ۲۰ درصد و فاز دوم حدود ۱۵ 
این پروژه در سال  برنامه ریزی ها،  داشته است و مطابق  پیشرفت  درصد 

جاری به بهره برداری خواهد رسید.
دفع  شبکه  کیلومتر   ۹.۵ اجرای  با  هفت  منطقه  داشت:  اظهار  وی 
شهری  منطقه   ۱۱ بین  در  طرح  این  رکورددار  سطحی،  آب های 
فاضلاب  و  سطحی  آب های  کنترل  در  مهمی  نقش  اقدام  این  و   است 

دارد.
شهردار منطقه هفت شیراز از افتتاح دو ایستگاه آتش نشانی در سال جاری 

و بهره برداری از سومین ایستگاه در سال آینده خبر داد.
 امینی ادامه داد: پایگاه مدیریت بحران و پروژه جمع آوری مشاغل مزاحم 

در دستور کار قرار گرفته است.
شهردار منطقه ۷ شیراز از اجرای پروژه ساماندهی معتادین متجاهر خبر داد 
و بیان داشت: این طرح شامل ساخت سه سوله و یک سایت پشتیبان به 
مساحت دو هکتار در شهرک سلامی است و با اعتبار اولیه ۱۲۰ میلیارد 

تومان اجرا می شود.
به  آن  اجرایی  عملیات  و  شده  انتخاب  پروژه  پیمانکار  داد:  ادامه  امینی 

زودی آغاز خواهد شد.
شهردار منطقه هفت شیراز با تأکید بر ظرفیت های سرمایه گذاری در حوزه 
نقطه صفر  از  نیروگاه خورشیدی  توسعه  اعلام کرد: روند  نو  انرژی های 
آغاز شده و اکنون برنامه ریزی برای سرمایه گذاری ۲۰۰ میلیارد تومانی در 

این بخش صورت گرفته است.
امینی اضافه کرد: طبق برآوردهای انجام شده هر ۲۰ هکتار از این اراضی 

توانایی تولید یک مگاوات برق را خواهد داشت.

در سالروز تاسیس دانشگاه آزاد اسلامی؛

پزشکیان: ایران قدرتمندتر از همیشه است

بر ضرورت  تاکید  با  رئیس جمهور 
کشور  داخل  در  انسجام  و  وحدت 
و پرهیز از تفرقه و اختلاف،گفت: 
صحبت  این  از  همه  روزها  این 
ایران توافق  با  می کنند که آمریکا 
می کند یا خیر، اگر ما در داخل با 
کنیم،  توافق  خود  نخبگان  و  مردم 

نیاز به کسی نخواهیم داشت.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
سالروز  آیین  در  پزشکیان  مسعود 
اسلامی،  آزاد  دانشگاه  تأسیس 
را  افرادی  باید  دانشگاه  گفت: 
تربیت کند که عاشق سرزمین خود 
همین  آینده  ساختن  برای  و  باشند 

آب و خاک تلاش کنند.
رئیس جمهور با بیان اینکه اگر اراده 
انجام  به  قادر  باشیم  داشته  را  لازم 
ماه  چند  گفت:  هستیم،  کاری  هر 
امروز  اما  بودم  عادی  فردی  پیش 
همین  ما  همه  هستم،  رئیس جمهور 
می توانم  که  نیستم  من  تنها  هستیم. 
ما  همه  بلکه  شوم  رئیس جمهور 
دست  بالایی  جایگاه  به  می توانیم 
انجام  پیدا کنیم. می توانیم کارهایی 
دهیم که حتی در عقل هم نمی گنجد 
کافی است که اراده و باور لازم را 

داشته باشیم.
برگزاری  به  اشاره  با  پزشکیان 
بین  غیرمستقیم  هسته ای  مذاکرات 
داشت:  اظهار  آمریکا،  و  ایران 
اینگونه نیست که اگر نخواهند با ما 
مذاکره کنند و ما را تحریم کنند از 
گرسنگی بمیریم، ما راه پیدا خواهیم 
کرد، برای برون رفت از مشکلات 
کافی  تنها  دارد  وجود  راه  صدها 
دهیم  هم  دست  به  دست  که  است 
دهیم  اجازه  و  شویم  متحد  هم  با  و 

نخبگان در میدان عمل کار کنند.
افراد  نباید  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
یا  و  قومیت  جنسیت،  واسطه  به 
گرایش سیاسی کنار گذاشته شوند، 
و  تصمیم  معنای  به  تقوا  داد:  ادامه 
عمل بی خطا و در راه حق و مردم 

است.
رئیس جمهور تاکید کرد: انسان در 
بیش  ذره ای  شیری  راه  کهکشان 
نیز در مقابل  ما  نیست و کهکشان 
لذا  و  نیست  بیش  نقطه ای  کائنات 
مغرور  خاکی  کره  این  در  نباید 
شویم و به کسی زور بگوییم، ظلم 

کنیم و قلدری ورزیم.
و  مردم  اینکه  بیان  با  پزشکیان 
و  نخبگان  دانشگاهیان،  به  کشور 
علما نیاز دارند، گفت: شاید خیلی از 
افراد ندانند که نخبگان و دانشمندان 
ما چه خدماتی به کشور می کنند اما 
و  کشورش  مردم  برای  که  کسی 
برای  منت  بدون  می کند،  کار  خدا 
موفقیت  و  باور خود  منطقه،  نجات 
زندگی  از  است  حاضر  کشورش 

خودش نیز بگذرد.

حاضر  دانشگاهیان  به  خطاب  وی 
آزاد،  دانشگاه  تأسیس  سالروز  در 
کنید  تربیت  را  افرادی  باید  گفت: 
و سرزمین خود  مردم  به  که عشق 
داشته باشند و باور ایستادن و رشد 
شود.  نهادینه  درونشان  در  کردن 
باید  دانشگاه  در  شدگان  تربیت 
کمتر  هیچکس  از  ما  که  بیاموزند 
ما  باور در ذهن  این  اگر  و  نیستیم 
شکل بگیرد، برای بهتر بودن تلاش 

و رشد خواهیم کرد.
از  هیچیک  داد:  ادامه  رئیس جمهور 
آسان  و  رایگان  دانشگاهیان  شما 
نرسیده اید،  خود  فعلی  جایگاه  به 
زحمت  و  گرسنگی  خوابی،  بی 
کشیده اید و در نهایت موفق شدید 
هر  که  آورید  دست  به  جایگاهی 
نیست.  آن  تصاحب  به  قادر  کسی 
این باور توانستن باید در تمام ابعاد 
شکل  ما  جوانان  دل  در  و  جامعه 
بگیرد، باید تلاش کنیم، چه دشمن 
بخواهد و چه نخواهد ایران و مردم 
کشورمان را به جایگاهی که لایق 
ایمان  و  رساند  خواهیم  است  آن 

داشته باشید که ما می توانیم.
پزشکیان در ادامه سخنان خود اظهار 
خواهیم  هم  دست  به  دست  داشت: 
و  عمل  شایستگی ها  براساس  داد، 
را  مشکلات  کرد،  خواهیم  اقدام 
ایجاد  و  گفت وگو  با  یک  به  یک 
میان  در  محور  مسئولیت  نگاهی 
باید  کرد.  خواهیم  حل  دانشگاه ها 
افرادی در مدارس و دانشگاه تربیت 
شوند که عالم و ماهر باشند،  در عین 
باشند  داشته  نیز  باور  و  ایمان  حال 
نه اینکه مملکت خود را رها کنند. 
من حاضرم برای مملکت جان خود 
پول  خاطر  به  اینکه  نه  کنم  فدا  را 

کشورم را رها کنم و بروم.
رئیس جمهور در پایان با تقدیر از 
تاکید  دانشگاهیان،  همه  زحمات 
بسازیم  طوری  باید  را  ایران  کرد: 
تولید  آن  در  سرمایه  و  پول  که 
شما  دست  از  این  و  شود  آباد  و 
برمی آید.  ما  جوانان  و  دانشگاهیان 
داد  خواهیم  هم  دست  به  دست  ما 
کرد،  خواهیم  آباد  را  مملکت  و 
می کنند  تصور  اشتباه  به  دشمنان 
ایران  اما  است  شده  تضعیف  ایران 
با وجود دانشمندان و نخبگان خود 
از هر زمان دیگری قدرتمندتر است 
افزایی  هم  دعوا  جای  به  باید  فقط 
کنیم و دست به دست هم مشکلات 

را پشت سر بگذاریم.

شهردار منطقه هفت شیراز خبرداد:


